

<b>FORM 27</b>	<b>HKTDC Hong Kong Book Fair</b> <b>香港貿發局香港書展</b>	<b>Return to :</b> Exhibitions Department Hong Kong Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria HK Convention & Exhibition Centre 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong
<b>Deadline:</b> <b>2 July 2019</b>	<b>17 – 23 / 7 / 2019</b>	Tel : (852) 2240 4095 Attn : Mr. Lewis Lam Email: lewis.kc.lam@hktdc.org

**Provision of Books for Copyright Exchange Lounge**

Copyright Exchange Lounge will be set up at Hall 1 Concourse (near Hall 1D Entrance) throughout the fair period. It will be furnished with meeting space and book display area for exhibitors to place their publications.

Interested exhibitor, please fill in the form below and send the books to HKTDC on or before 2 July 2019.

Our company would like to display the following books for the Copyright Exchange Lounge (Each company could provide a maximum of 10 books)

1. \_\_\_\_\_
2. \_\_\_\_\_
3. \_\_\_\_\_
4. \_\_\_\_\_
5. \_\_\_\_\_
6. \_\_\_\_\_
7. \_\_\_\_\_
8. \_\_\_\_\_
9. \_\_\_\_\_
10. \_\_\_\_\_

Company Name: \_\_\_\_\_ (Booth No.: \_\_\_\_\_)

Contact Person: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

Company Stamp: \_\_\_\_\_

1. Only Class 1 articles are allowed to be displayed at the HK Book Fair. Under the control of <Obscene & Indecent Articles Ordinance>, Class 1 articles are neither obscene nor indecent.
2. The samples are for display purpose and all books / publications will not be returned.
3. The Organiser reserves the right to approve or reject samples submitted by exhibitors.
4. The Organiser will not be responsible for any loss/ damage made to the books.

<b>(For office use)</b>	<b>Acknowledgement of Receipt by HKTDC</b>
Received on: _____	By: _____

表格二十七

截止日期：  
2019年7月2日

HKTDC Hong Kong Book Fair

香港貿發局香港書展

17 – 23 / 7 / 2019

請交回

香港貿易發展局

展覽事務部

香港灣仔博覽道一號

香港會議展覽中心博覽商場13號

林家雋先生收

電話：(852) 2240 4095

電郵：lewis.kc.lam@hktdc.org

## 版權洽談區書籍收集表格

版權洽談區設於展覽廳 1 大堂(近展覽廳 1D 入口)。此區為參展商提供業務洽談地方，並設有書籍展示的地方。

有興趣參與是項展出的參展商請填妥以下表格參加，並連同書籍於 7 月 2 日前交回香港貿易發展局。

本公司欲於版權洽談區展出以下的書籍 (本公司最多提供十本)

1. \_\_\_\_\_
2. \_\_\_\_\_
3. \_\_\_\_\_
4. \_\_\_\_\_
5. \_\_\_\_\_
6. \_\_\_\_\_
7. \_\_\_\_\_
8. \_\_\_\_\_
9. \_\_\_\_\_
10. \_\_\_\_\_

公司名稱： \_\_\_\_\_ (攤位編號： \_\_\_\_\_ )

聯絡人： \_\_\_\_\_

電話： \_\_\_\_\_ 傳真： \_\_\_\_\_

電郵： \_\_\_\_\_

公司蓋印： \_\_\_\_\_

### 備註：

1. 香港書展只容許展出第一類物品。根據《淫褻及不雅物品管制條例》，第一類物品屬非淫褻亦非不雅。
2. 書籍將用作展覽之用，所有書籍將不會退還。
3. 主辦機構有權拒絕接納任何書籍之展出，毋須作出任何解釋。
4. 由於書籍將於茶座內展出及讓讀者閱讀，若書籍遺失/有任何損壞，主辦機構恕不負責或賠償。

(由本局填寫)

香港貿易發展局收件確認

收件日期： \_\_\_\_\_ 收件人： \_\_\_\_\_